主日崇拜程序

		エロかハルハ	
序	樂		司琴
Prel	ude		Pianist
唱	詩	14 頌讚全能上帝	會眾
Pra	ise	Blessed Be The Lord God Almighty	Congregation
		77 萬福泉源	
		Come, Thou Fount of Every Blessing	g
		Still 平靜	
禱	告		領會
Pra	yer		Liturgist
讀	經	哥林多後書 1:1-11	會眾
Scrip	oture	II Corinthians 1:1-11	Congregation
獻	樂		三重奏
Offer			Trio
見	證		許瓊芳姊妹
Testir	nony		Sis. Amanda Hsu
	兒童主	E 日學開始 Children are dismissed for their .	Sunday School
證	道	患難時的安慰與拯救	劉再生牧師
Serr			Rev. Solomon Liu
唱	詩	53 祢信實何廣大	會眾
Pra	ise	Great Is Thy Faithfulness	Congregation
奉	獻		Betty Tong, Rachel Lee
Offei	rtory		Steven Shao, Allie Wei
報	告		領會
	cement		Liturgist
彼 此		我以主的爱真誠來爱你	會眾
Gree			Congregation
三 -	- 頌		會眾站立
Doxo	ology		Congregation
祝	禱		卜現法牧師
Bened			Rev. Timothy Pu
阿	們		會眾站立
Am	nen		Congregation

本週事奉表(2013年6月23日10:00 AM)

	· • · · · · · · · · · · · · · · · · · ·	- / 4	/		
證道 Sermon 翻譯 Interpreter 領會 Liturgist 翻譯 Interpreter	劉再生牧師 盛亦煒執事 Minister Samuel Sun Brother Joshua Liu	Sunday School 成主 Adults	基督化家庭:劉師母 羅 馬 書:停課四週 面對自我: 福 音 班:陳彩平姊妹 English: Rev. Amos Chang		
∃ # D' ' '	Youth Worship Team	幼幼 Toddler	Colley, Sandy, Alan		
司琴 Pianist		兒.主 Children	Yuan Wang		
招待 Usher	Hershel & Lois Johnson Lusheng & Yi Lin	元上 Cillidicil	Grace Chernly		
指行 USHEI		午餐 Lunch	陳靄芬姊妹		
Power Point	張光睿弟兄	十食 Lunch	黄 琨姊妹		
音控 Audio	邵 勇弟兄	6/28 (五)團契	暫停一次		
司獻 Offertory	Betty, Rachel Steven, Allie	6/29 (六)小組	北區、東北區、東區 西區、南區、英語、粵語		

報告事項

- 1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹,願主賜福。
- 2. 上主日有朱啟泰弟兄伉儷(住福和市)初次參加崇拜,並喜見趙秀蓉姊妹,感謝主,求主保守賜福。
- 3. 週三(6/26)禱告會在教會舉行,請參加。
- 4. 週五(6/28)團契聚會暫停,次日(6/29週六)為小組聚會。暑假期間 (六、七、八月)改為集中在教會,6:30愛筵,之後各小組分別在不 同教室聚會。但小組仍可自行決定聚會時地。
- 5. 戴玉梅姊妹下週一(7/1)起轉往休士頓M.D Anderson醫學中心治療,請迫切代禱。
- 6. 本週請爲以下五個家庭代禱 Sis. Irene Au and family; Bro. Paul Chen; Sis. Mary Mauderer and family; Bro. Rob Moore and family; Bro. James Rigsby and family。
- 7. 上週二(6/18)召開之執事會議紀錄詳見於公佈欄,有關聖工會議各 委員會須依據教會章程建立,近期將提名各委員會委員,提請堂 議會審決,請代禱。
- 8. 下主日(6/30)為信徒見證主日,請預備心為主作見證。
- 9. 近期聚會/活動: * 7/6(六) Vicky & Eric 婚禮。* 7/20(六)「健康與福音園遊會」【徵召同工】。* 8/5-9(一~五)兒童假期聖經學校【徵求教具支援】。* 8/30-9/1(五~日)達福地區華人浸信會聯合退修會。【我教會補助參加者每人50%(40元內)報名費,國際學生全額補助】* 10/4(五)羅馬恩韻詩班聖詩佈道會。
- 10. 肢體關懷與代禱: * 為身體欠安的肢體— * 戴玉梅姊妹、古瑪麗姊妹、楊錦花姊妹、胡李竹君姊妹、卜現法牧師、嚴生貴弟兄、吳文正執事健康;蔡旻姊妹妊娠。 * 為遠行肢體— 楊少華弟兄闆家週一赴中國,葉衛平弟兄闆家週三返美;魏忠友執事在波士頓,吳文正執事伉儷在丹佛,覃素蓉姊妹在法國;卜慶恩弟兄闆家在香港;羅曼、曼斯,江航姊妹母子,湯重蔭姊妹在中國;古柏恩執事伉儷在台灣。

Announcements

- 1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshiping with us for the first time. May God bless you.
- 2. Last Sunday, Bro. & Mrs. Ted Chu (live in Ft. Worth) came to worship with us for the first time, we were also happy to see Sis. ShouRong Chao, thank the Lord, may He bless them.
- 3. Wednesday (6/26) prayer meeting will be held at church, please attend.
- 4. Friday (6/28) fellowship will be cancelled, instead, Saturday (6/29) will be small group. During the summer (Jun, Jul & Aug), all small groups will meet at church, with combined potluck, and separate meeting in different room. However, each group may decide when and where to meet.
- 5. Sis. Michelle Dai will start therapy at MD Anderson in Houston, please

pray for her.

- 6. Please pray for five families this week: Sis. Irene Au and family; Bro. Paul Chen; Sis. Mary Mauderer and family; Bro. Rob Moore and family; Bro. James Rigsby and family.
- 7. The summary of the deacon's meeting from last Tue has been posted on the bulletin board for you to review. The church council and committee will be established by the church bylaws. In the near future a list of nomination will be announced and submitted to congregational meeting for voting. Please pray for it.
- 8. Next Sunday (6/30) is believer testimony Sunday service, please prepare heart to testify to the Lord.
- 9. Upcoming events: * 7/6 (Sat) Wedding of Vicky & Eric. *7/20 (Sat) Health and Gospel Fair (calling for coworkers). *8/5-9 Children VBS (requesting supplements). *8/30-9/1 DFWCBC Joint Retreat. Church will support every attendant for half of the registration fee (up to \$40), and full for international student. *10/4 (Fri) Roman Grace Melody Music Ministries.
- 10. Intercessions: Pray for * Those physically weak: Sis. Michelle Dai, Sis. Mary Krueger, Sis. Jenny Yang, Sis. Judy Li, Rev. Pu, Bro. Shenggui Yan, and Deacon Ernest Wu's health. * Sis. Min Cai's pregnancy. * People traveling: Bro. Shaohua Yang's family to China; Bro. David Yip's family return on Wed; Deacon John Wei in Boston; Deacon Ernest Wu in Denver; Sis. Surong Qin in France; Moses Pu's family in HK; Luoman & Mansi, Sis. Hang Jiang and sons, Sis. Janet Tang in China; Deacon Dennis & Mary Krueger in Taiwan.

上週統計 Last Week's Statistics (2013年6月16日)

主	日崇	拜	Sunday Worship	116人	姊	妹	會	Women Group	9人
禱	告	會	Prayer Meeting	9人	週	五團	契	Friday Fellowship	35 人
奉		獻	General Offering	3680.00				Building	20.00

下週事奉表 Next Week's Services (2013年6月30日)

1 2 7 7 1 tente (1 cent p per 1 cent (2013 0)1 30 4)						
證道 Sermon 翻譯 Interpreter 領會 Liturgist 翻譯 Interpreter	信徒見證 張治壽牧師 劉智輝弟兄	Sunday School 成主 Adults	基督化家庭:劉師母 羅 馬 書:葉衛平弟兄 面對自我: 福 音 班:陳彩平姊妹 English: Rev. Amos Chang			
31 F D' ' '	当人为 从 中 本	幼幼 Toddler	Colley, Sandy, Alan			
司琴 Pianist		兒.主 Children	Yuan Wang Grace Chernly			
招待 Usher	Hershel & Lois Johnson Lusheng & Yi Lin	70 I Cillidicii				
指付 Usliel		左 奴 I um ala	呂曉麗姊妹			
Power Point	張光睿弟兄	午餐 Lunch	林 怡姊妹			
音控 Audio	邵 勇弟兄	7/5 (五)團契	葉衛平弟兄			
司獻 Offertory	Daniel Liu, Betty Galen & Daniel Hu	Friday Snack	杜一平姊妹 李曉明姊妹			

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇一三年六月二十三日 June 23rd, 2013



萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師 (817) 595-5773 Samuel Sun Youth Pastor 孫守聖傳道 (817) 901-1645 Ernest Wu Deacon 吳文正執事 (469) 322-4351 Ivan Ho Deacon 何森泉執事 (817) 266-0393 Alan Yam Deacon 任偉良執事 (817) 561-4964

John Wei Deacon 魏忠友執事 (817) 281-6047 David Sheng Deacon 盛亦煒執事 (682) 502-6131

6135 Holiday Lane **North Richland Hills** TX 76180

(817) 614-8956 glorvcbc.org glorycbc@hotmail.com